
 
 

Bestyrelsesmøde i Billum Sogneforening  
den 24. april 2017 

Hos Astrid Thorin, Billumgårdevej 43  
 

 

Deltagere: Walther, Martin, Jørgen, Ruth, Jan, Kim, Søren, Astrid 
 

Referat: 
1. Godkendelse af referat fra sidst. 

Referatet blev godkendt.  
 

2. Nyt fra formanden + spørgsmål siden sidst.       
Walther orienterede om: 
- Udviklingsplanen: processen med planen er sat i gang. Der holdes borgermøde efter 

sommerferien.  
- LAG-midler: der er introduktionsmøde d. 20/6 og ansøgningsfrist d. 29/8. 
- Mulighed for tilskud fra RealDania til byggeprojekter for borgere +55. 
- Walther sørger for at der bliver flaget til konfirmation i Billum d. 28/5.  

 

3. Nyt fra øvrige bestyrelsesmedlemmer/kasseren.      
Ruth orienterede om regnskab for fastelavn og Gør Byen Ren, hvor begge aktiviteter gav et 
fint overskud.  
 

4. Budgetprocessen og mail til Udviklingsrådene om cykelsti. 
Walther kontakter økonomiudvalget om prioritering af byggegrunde.  
Sogneforeningen foreslår en cykelsti på Ho Bugt Vej, som også vedrører Oksbøl. Jørgen 
kontakter Blåvandshuk Udviklingsråd om et samarbejde. Der er også behov for at sænke 
hastigheden på Vesterhavsvej. Jørgen kontakter Vejdirektoratet for at høre om 
mulighederne.  

                

5. A-jourføring af aktivitetskalenderen. 
Ajourført kalender er vedhæftet, og ligges på hjemmesiden under Sogneforeningen. 
 

6. Evaluering af Gør Byen Ren.  
Det var en god dag for de fremmødte, og aktiviteten gav overskud. Til næste år kan man 
opfordre til at tage hunden og naboen med. Dagen bør ligge samme dag som Danmarks 
Naturfredningsforening samler affald i naturen og der købes flere tænger til at samle 
affald. På den omdelte seddel kan der laves en slip forneden, hvor bestilling, adresse og 
beløb er noteret.  

 
7. Kontingentindsamling 2017. 

PR-gruppen opdaterer folderen. Den laves som a4 på godt papir, og ikke som folder, da 
det koster knap 3000 kr. Herefter laves opslag på hjemmesiden, med information om at 

Sogneforeningen kommer på besøg i august/september, såfremt der ikke er indbetalt. 
 
 



 
 

8. Hjemmesiden.  
Følgende emner kan tages op: Interview med den nye leder for Billum Friskole, interview 
med Walther, der stiller op til byrådet, Billums succes med at integrere flygtninge, De 
unges ideer til, hvad rampe-området skal bruges til, hvad synes børn og unge om at bo i 
Billum, Billum Lokalarkiv, Enghavegård og nye initiativer, Billum Kro, Nelli – om at starte 
virksomhed i Billum, Fjordgården – vinbonde.   
 

9. Førstehjælpskursus. (opdatering) 
Walther undersøger hvad et kursus koster, der kan også være en egenbetaling.  
 

10. Byfest d. 8.-10. juni 
Niels, Martin og Søren er tovholdere.  

 
11. Eventuelt. 

På Hjertestien er der et område hvor man går på bar markjord. Det undersøges om det kan 
ændres. (Aksel) 
Kim spørger Rensdyrlauget om de er tovholdere for Tour de Pedal.  

 
12. Næste møde. 

Holdes hos Jan d. 31/5 kl. 19. 

 
 
 


